
PROTOKÓŁ  Nr III/2014 

z sesji Rady Miejskiej Tomaszowa Mazowieckiego, 

która odbyła się w dniu 8 grudnia 2014 roku o godzinie 16.00 

w sali obrad Urzędu Miasta w Tomaszowie Maz.  

 

 Sesję Rady Miejskiej Tomaszowa Mazowieckiego w dniu 8 grudnia 2014 roku 

rozpoczęto od odsłuchania hymnu państwowego Rzeczypospolitej Polskiej.   

 Pan Krzysztof Kuchta Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady  

III sesji Rady Miejskiej Tomaszowa Mazowieckiego w VII kadencji na lata  

2014 – 2018, zwołanej przez Komisarza Wyborczego na dzień 8 grudnia 2014 roku. 

Poinformował, iż w obradach sesji bierze udział 23 radnych, co stanowi 100 % 

quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Miejskiej. 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Kazimierz Baran 

2. Krystyna Bobińska  

3. Krzysztof Dziubałtowski  

4. Jarosław Feliński  

5. Iwona Flamholc  

6. Adam Iwanicki  

7. Ewa Kaczmarek 

8. Zbigniew Kamiński  

9. Cezary Krawczyk  

10. Krzysztof Kruk 

11. Marek Kubiak 

12. Krzysztof Kuchta  

13. Krzysztof Misiak 

14. Wiesław Pawłowski  

15. Krzysztof Pierściński  

16. Kazimierz Pietrzyk  

17. Marcin Rybak 

18. Urszula Seredyn 

19. Marek Skrzypczyk  



20. Beata Stańczyk 

21. Radosław Szmidt 

22. Zofia Szymańska  

23. Tomasz Zdonek  

 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W dalszej części swojej wypowiedzi mówca powitał następujących gości 

przybyłych na sesję Rady Miejskiej: 

o Pana Marcina Witko nowo wybranego Prezydenta Miasta Tomaszowa 

 Mazowieckiego, 

o radnych Rady Miejskiej Tomaszowa Mazowieckiego, 

o Pana Rafała Zagozdona ustępującego Prezydenta, 

o Zastępców Prezydenta Miasta – Pana Waldemara Wendrowskiego i Pana 

 Grzegorza Zania, 

o Skarbnika i Sekretarza Miasta, 

o członków Miejskiej Komisji Wyborczej na czele z Przewodniczącą Panią Marią 

 Nawrocką, 

o Pana Dariusza Klimczaka Wicemarszałka Województwa Łódzkiego, 

o Pana Janusza Wojciechowskiego Posła do Parlamentu Europejskiego, 

o Pana Grzegorza Wojciechowskiego Senatora Senatu RP, 

o Pana Marcina Mastalerka Rzecznika Prawa i Sprawiedliwości, 

o Pana Adama Kwiatkowskiego Posła na Sejm RP, 

o Panią Elżbietę Radziszewską Wicemarszałka Sejmu RP, 

o Pana Roberta Telusa Posła na Sejm RP, 

o Pana Dariusza Misztala nowo wybranego Burmistrza Rawy Mazowieckiej, 

o Pana Arkadiusza Gajewskiego Radnego Sejmiku Województwa Łódzkiego, 

o radnych Rady Powiatu Tomaszowskiego na czele z Przewodniczącym Panem 

 Piotrem Majchrowskim, 

o Zarząd Powiatu na czele z Panem Mirosławem Kuklińskim Starostą Powiatu 

 Tomaszowskiego, 

o ks. Henryka Kowalińskiego Proboszcza Parafii św. Jadwigi Królowej, 
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o ks. Edwarda Wieczorka Proboszcza Parafii św. Antoniego, 

o ks. Zbigniewa Kowalczyka Proboszcza Parafii Pod Wezwaniem Matki Bożej 

 Nieustającej Pomocy na Ludwikowie,  

o ks. kanonika Stanisława Pałkiewicza Proboszcza Parafii św. Marcina  

 w Białobrzegach,  

o ks. Pawła Dziedziczaka Proboszcza Parafii Najświętszego Serca Jezusowego, 

o inspektora Gabriela Olejnika Komendanta Policji Powiatowej w Tomaszowie 

 Maz.  

o Pana Romana Pająka Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

 w Tomaszowie Mazowieckim, 

o Pana Krzysztofa Kuklińskiego Zastępcę Komendanta Straży Miejskiej  

 w Tomaszowie Maz.  

o Panią Danutę Ogórek Naczelnika Urzędu Skarbowego w Tomaszowie Maz.  

o Pana Stanisława Stańdo Przewodniczącego poprzedniej Rady Miejskiej 

 Tomaszowa Mazowieckiego,  

o prezesów i zastępców spółek miejskich,  

o dyrektorów gimnazjów, szkół podstawowych, przedszkoli i żłobka, 

o przedstawicieli placówek kultury, sportu i rekreacji z terenu Miasta 

 Tomaszowa Mazowieckiego,   

o kierowników jednostek organizacyjnych Urzędu Miasta, 

o pracowników Urzędu Miasta, 

o mieszkańców naszego  miasta, 

o media lokalne,  

o oraz pozostałych przybyłych gości.  

 

 Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad sesji Rady Miejskiej Pani 

Maria Nawrocka Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej wraz z członkami 

komisji złożyła gratulacje oraz dokonała wręczenia Panu Marcinowi Witko 

zaświadczenia o wyborze na Prezydenta Miasta Tomaszowa Mazowieckiego.   
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 Pan Krzysztof Kuchta Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż  

zgodnie z art. 29a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym Komisarz Wyborczy zwołał 

sesję Rady Miejskiej w celu złożenia przez wójta ślubowania z następującym 

proponowanym porządkiem obrad:  

1. Złożenie ślubowania przez radnego Kazimierza Barana. 

2. Złożenie ślubowania przez Prezydenta Miasta.  

3. Zamknięcie obrad III sesji Rady Miejskiej.   

 Mówca nadmienił, iż proponowany porządek obrad sesji został przekazany 

radnym przez Komisarza Wyborczego w formie pisemnej w dniu 3 grudnia 2014 

roku.    

 

Porządek obrad przesłany przez Komisarza Wyborczego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 W dalszej części obrad Pan Krzysztof Kuchta Przewodniczący Rady 

Miejskiej poinformował, iż na dzień 5 grudnia 2014 r. została zwołana sesja w trybie 

nadzwyczajnym. Punkt dotyczący złożenia ślubowania przez radnego Kazimierza 

Barana został zrealizowany na II nadzwyczajnej sesji, ponieważ zgodnie  

z brzmieniem art. 23a ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym radni nieobecni  

na pierwszej sesji Rady Miejskiej składają ślubowanie na pierwszej sesji, na której są 

obecni. Wobec powyższego realizacja tego punktu w dniu dzisiejszym jest 

bezzasadna.  

 

Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji.  

 

Dotyczy punktu 2.  

Złożenie ślubowania przez Prezydenta Miasta. 

 

 Pan Krzysztof Kuchta Przewodniczący Rady Miejskiej nadmienił, iż zgodnie 

z zapisem art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez 

Prezydenta Miasta następuje z chwilą złożenia wobec Rady Miejskiej ślubowania.  
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 Wobec powyższego Pan Krzysztof Kuchta Przewodniczący Rady Miejskiej 

odczytał rotę ślubowania, prosząc wszystkich o powstanie:  

„Obejmując urząd Prezydenta Miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 

publicznego i pomyślności mieszkańców miasta”.  

 Mówca nadmienił, iż ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania  

„Tak mi dopomóż Bóg”. 

 Pan Marcin Witko złożył ślubowanie słowami: „Ślubuję, tak mi dopomóż 

Bóg”. 

 Pan Krzysztof Kuchta Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Panu 

Marcinowi Witko wyboru na funkcję Prezydenta Miasta, a następnie wręczył bukiet 

kwiatów. 

 W dalszej części obrad sesji głos zabrał Pan Marcin Witko Prezydent Miasta. 

Podkreślił, iż ma wielki zaszczyt przemawiać w tej pięknej sali tomaszowskiego 

Urzędu Miasta tuż po złożeniu ślubowania oraz kilka dni po złożeniu ślubowania 

przez radnych Rady Miejskiej nowej kadencji, z którymi, wyraził pewność, owocnie 

będzie współpracował. Zauważył, iż to wielki zaszczyt i zobowiązanie, które zostało 

nałożone przez Tomaszowian. Nadmienił, iż jest bardzo oczywistym i przyjemnym 

obowiązkiem rozpocząć wystąpienie od podziękowania. Podziękował wszystkim 

Tomaszowianom, bez wyjątku, niezależnie od tego, czy zaufali w akcie wyborczym 

odchodzącej władzy, czy tej, której przyjdzie prowadzić prace miejskiej administracji 

przez kolejną kadencję, czy też tym, którzy mieli inny pogląd w tej kwestii. 

Podziękował za obywatelską postawę, podziękował za udział w wyborach. Złożył 

również podziękowania swoim współpracownikom za wielką pracę i pomoc 

podczas kampanii wyborczej. Zauważył, iż bez ich udziału, nie byłoby go dziś  

w tym miejscu. Słowa wielkiej wdzięczności skierował też swoim przyjaciołom 

parlamentarzystom za wsparcie i wszelką pomoc teraz i w przyszłości. Podziękował 

wszystkim kontrkandydatom za godną rywalizację i zaprosił ich do współpracy  

na rzecz dobra miasta. Gorące podziękowania jeszcze raz skierował do mieszkańców 

za każdy najdrobniejszy gest sympatii, za każde dobre słowo, w końcu za ogromne 

zaufanie dla niego i wszystkich kandydatów na radnych Prawa i Sprawiedliwości  

w wyborach. W sposób szczególny i wyjątkowy podziękował żonie, swojej rodzinie, 

która zawsze była, jest i będzie największym wsparciem. Podkreślił, iż staje tu przed 
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zebranymi z pochyloną głową, z poczuciem pokory, gdyż ma świadomość, jak nigdy 

w życiu, że rola, która przypadła mu i którą w dniu dzisiejszym rozpoczyna jest rolą 

nadaną osobiście przez Tomaszowian. Motto zawarte w słowach „Władza musi 

służyć ludziom, władza musi ludzi słuchać” nabiera szczególnego znaczenia. Dziś 

już, nie jako kandydat, ale jako Prezydent Miasta zadeklarował, że będzie słuchał 

mieszkańców i im służył. Ta zaszczytna służba, jaka przypadła w udziale to efekt 

wielkiego obywatelskiego wysiłku mieszkańców. Dodał, że jest w tym miejscu dziś,  

bo blisko 10.000 mieszkańców w dniu 30 listopada 2014 r. zdecydowało się 

zagłosować i dało miastu szansę na dobrą zmianę. Nisko kłaniając się mieszkańcom 

złożył serdeczne podziękowania mieszkańcom za to, że nawzajem dano sobie szansę 

na dobrą zmianę. Podkreślił, że szczerze wierzy, że ta dobra zmiana nadejdzie. 

Prezydent Miasta dodał, że ta dobra zmiana jest możliwa przy współpracy 

wszystkich środowisk politycznych i społecznych. Tomaszów, jak nigdy dotąd 

potrzebuje jedności i szerokiego porozumienia dla realizacji najważniejszych  

dla miasta celów. Wyraził przekonanie, że swoje doświadczenie parlamentarne 

będzie mógł wykorzystać usprawniając współpracę z administracją szczebla 

centralnego. Dodał, że ma tu na myśli w szczególności Ministerstwo Infrastruktury  

i Rozwoju, Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego oraz Ministerstwo 

Sportu i Turystyki. Podkreślił, że jego priorytetem będzie lobbowanie na rzecz 

budowy drogi ekspresowej S – 74 stanowiącej naturalną południową obwodnicę 

miasta. Z wielką determinacją będzie zabiegał o dobrą współpracę z Zarządem 

Województwa Łódzkiego. W tym miejscu wyraził zadowolenie, że obecny  

na dzisiejszej sesji jest „świeżo upieczony” Wicemarszałek Województwa Łódzkiego 

– Pan Dariusz Klimczak. Wyraził także zadowolenie, że Tomaszów Mazowiecki ma 

swojego radnego Sejmiku Województwa Łódzkiego – Pana Arkadiusza Gajewskiego. 

Poinformował, iż wspólnie z Panem Gajewskim już od dnia jutrzejszego rozpocznie 

starania o remont i przebudowę drogi wojewódzkiej 713 w ciągu ulic: Warszawskiej, 

św. Antoniego, Mościckiego, Radomskiej i Opoczyńskiej. Wyraził przekonanie, że 

dobrze będzie układała się współpraca z Zarządem Powiatu Tomaszowskiego  

na czele z Panem Mirosławem Kuklińskim Starostą Tomaszowskim i Panem Piotrem 

Majchrowskim Przewodniczącym Rady Powiatu Tomaszowskiego. Nadmienił, że 

brawa w tym miejscu są jak najbardziej zasłużone, gdyż pokazano, że Prawo  
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i Sprawiedliwość potrafi zawiązywać porozumienia ponad podziałami dla dobra 

Powiatu, naszego regionu, miasta. Oprócz dobrej współpracy z samorządami 

potrzebne jest wspólne i dobre działanie z innymi instytucjami i organizacjami  

dla wspólnego dobra. Razem, w zgodzie i porozumieniu można o wiele więcej 

zdziałać. Prezydent Miasta podkreślił, że rozpoczynając swoje urzędowanie  

nie może nie odnieść się do przeszłości. Choć nie zawsze było jednakowe spojrzenie 

na sprawy miasta, podziękował gorąco za 8 lat pracy Panu Rafałowi Zagozdonowi 

Prezydentowi Miasta ubiegłych kadencji. Podziękował za wszystko, co było dobre 

dla miasta. Następnie poinformował, że zapowiadanej przez jego oponentów 

rewolucji kadrowej nie będzie. Pewna reorganizacja pracy jest konieczna po to, aby 

dostosować pracę urzędu i miejskich instytucji do faktycznych potrzeb, głównie  

do sprawnej obsługi mieszkańców i podmiotów gospodarczych. Wyraził 

przekonanie, że najlepszymi sprzymierzeńcami sukcesu są stabilizacja, spokój oraz 

zdrowa rywalizacja. Prezydent Miasta poinformował, iż w ludziach najbardziej ceni 

fachowość, uczciwość, pracowitość, lojalność, kreatywność oraz kompetencje. Cechy 

te będą głównym wyznacznikiem doboru współpracowników. Podkreślił, że zbliża 

się czas wytężonej pracy, do której serdecznie zaprosił wszystkich obecnych na sali  

w celu realizacji tego, o czym mówił w swoim programie, a czego oczekują 

mieszkańcy. Mieszkańcy oczekują, aby Prezydent Miasta służył i pomagał ludziom, 

aby był pomocny przedsiębiorcom, zarówno tym, którzy w Tomaszowie Maz. 

prowadzą działalność, jak i tym, którzy tę działalność planują rozpocząć. Nadmienił, 

że nie trzeba nikogo przekonywać, że najważniejszym i strategicznym dla miasta 

celem jest tworzenie nowych miejsc pracy. Temu celowi muszą być 

podporządkowane wszystkie działania, w szczególności te, które doprowadzą  

do szybkiego utworzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Ponadto należy wspólnie poprawić kilka wskaźników, które w bezpośredni sposób 

rzutują na jakość życia mieszkańców, takich jak: niski wskaźnik dochodów  

na jednego mieszkańca, bardzo niski wskaźnik ilości podmiotów gospodarczych, 

niski wskaźnik zaangażowania środków Unii Europejskiej oraz wskaźnik migracji. 

Poinformował, że już od jutra będzie rozmawiał z przedstawicielami poszczególnych 

komórek, aby szczegółowo omówić zadania i cele na przyszłość, zarówno jeśli 

chodzi o przyszłoroczny budżet, gospodarkę komunalną, politykę społeczną, 
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inwestycje, jak i oświatę, kulturę, czy sport. Dodał, że unijny budżet na lata  

2014 – 2020 to ostatnia szansa na pozyskanie dużych środków europejskich, której  

nie można zmarnować. Należy zatem dołożyć wszelkich starań, pracy i energii, aby 

aktywnie pozyskiwać fundusze zewnętrzne i inwestować je w rozwój i rewitalizację 

miasta. Zaproponowane zostanie mieszkańcom wprowadzenie budżetu 

obywatelskiego, aby mieszkańcy miasta aktywnie współrządzili miastem  

i współdecydowali o wydawaniu publicznych pieniędzy. Priorytetem będzie 

budowa i naprawa ulic, chodników i placów miejskich, powstanie wieloletni plan 

realizacji tych inwestycji. Poprawy wymaga czystość ulic, parków i placów. Podjęte 

zostaną także działania związane z tworzeniem estetycznego wyglądu kamienic, 

również prywatnych. Poprawiony zostanie sposób zarządzania miejskimi spółkami. 

Dokonana zostanie konieczna reorganizacja, doceniona zostanie kompetencja  

i zaangażowanie obecnych pracowników i umożliwione zostanie zdobycie 

doświadczenia ludziom młodym. Gospodarne wydatkowanie publicznych pieniędzy 

pozwoli na wprowadzenie stopniowo bezpłatnej komunikacji miejskiej. Prezydent 

Miasta poinformował, że nie spocznie w swych działaniach, dopóki nie zostaną 

zlikwidowane płatne strefy parkowania, które bardzo utrudniają życie 

mieszkańcom. Przeznaczone zostaną środki na budowę obiektów sportowych  

i kulturalnych. Priorytetem będzie budowa nowoczesnego, wielofunkcyjnego 

stadionu miejskiego. Powołane zostanie Tomaszowskie Centrum Kultury, które 

będzie koordynowało pracę istniejących placówek oraz pobudzi życie kulturalne  

w mieście. Muszla Koncertowa w Parku Miejskim musi tętnić życiem.  

Do kulturalnego kalendarza muszą wrócić Dni Tomaszowa. Podkreślił, że będzie 

inwestował w rewitalizację historycznych i przyrodniczych obszarów miasta 

nawiązujących do kulturowych i przemysłowych tradycji Tomaszowa. Tomaszów  

to miasto czterech kultur, obecnie bardzo zaniedbane o niewykorzystanym 

potencjale turystycznym. Miasto bogate w obiekty unikalnej architektury często 

usytuowanej wzdłuż miejskich rzek, wśród wiekowych zapomnianych zielonych 

enklaw. Ta najpiękniejsza część miasta zostanie uczyniona dumą, wizytówką  

i narzędziem promocji. Ma tu powrócić nowe życie. Ważnym elementem 

prezydentury będzie szeroka promocja Tomaszowa w regionie i całym kraju oparta 

na współpracy z lokalnymi mediami, mediami z regionu oraz ogólnopolskimi.  
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W trakcie swojej kilkuletniej pracy poselskiej przekonał się o tym, jak bardzo 

mieszkańcy Tomaszowa Maz. potrzebują pomocy w rozmaitych sprawach, w tych 

bardzo trudnych, nierzadko wymagających wsparcia prawnego, jak i tych zwykłych 

dotyczących problemów życia codziennego. Ponad pół tysiąca interwencji podjętych 

przez Biuro Poselskie w ciągu trzech lat świadczy o skali problemów i potrzeb 

społecznych. Dlatego też powstanie Obywatelskie Biuro Interwencji, gdzie każdy 

mieszkaniec uzyska kompetentne wsparcie. Nikt z potrzebujących pomocy  

nie zostanie pominięty czy odesłany i żadna ze spraw nie zostanie zlekceważona. 

Wprowadzona zostanie praktyka cyklicznych spotkań samorządu z mieszkańcami  

w sprawach najważniejszych dla miasta, gdzie decydować będą mieszkańcy. 

Szczególnym wsparciem zostaną otoczone tomaszowskie rodziny, działaniami 

prorodzinnymi podkreślana będzie rola i znaczenie rodziny w kształtowaniu 

społeczeństwa. Ponownie podkreślił, iż nadszedł czas wielkiej, wytężonej pracy,  

ale wyraził przekonanie, że miasto zostanie zmienione tak, aby Tomaszów Maz. stał 

się miastem otwartym dla mieszkańców, przedsiębiorców oraz miastem otwartym 

na nowe pokolenia. Mottem rozpoczętej kadencji będą słowa Wielkiego Polaka 

Świętego Jana Pawła II Honorowego Obywatela Tomaszowa Mazowieckiego 

wypowiedziane do Burmistrza i Rady Rzymu „Miasto nie jest celem samym w sobie, 

lecz jego celem ma być człowiek, do którego miasto winno dostosować swe kryteria, 

według których ma się rządzić. Jeśli władze publiczne tracą sprzed oczu tę prawdę, 

działają jak maszyna, która się kręci bezużytecznie z ryzykiem wyrządzenia 

szkody”. Niech te piękne i doniosłe słowa wpiszą się w samorządową pracę tak,  

aby zawsze w pierwszej kolejności widzieć człowieka. 

  Pan Krzysztof Kuchta Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził szczególne 

podziękowania dla odchodzącego Pana Rafała Zagozdona Prezydenta Miasta  

w latach 2006 – 2014 za wszystkie strategiczne decyzje przyczyniające się do rozwoju 

oraz polepszenia życia mieszkańców Tomaszowa Mazowieckiego. Przez 

wspomniane 8 lat Prezydent Rafał Zagozdon okazał kreatywność w rozwiązywaniu 

napotkanych problemów, duże zaangażowanie w działalność samorządową i troskę 

o codzienne sprawy lokalnej społeczności tomaszowskiej. 

 Pani Elżbieta Radziszewska Wicemarszałek Sejmu RP wyraziła ubolewanie, 

że poseł Witko utraci mandat poselski, gdyż był bardzo pracowitym posłem. Poza 
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tym Tomaszów Mazowiecki nie będzie miał posła. Dodała, iż mimo, że jest  

z sąsiedniego Piotrkowa Trybunalskiego, Tomaszów Mazowiecki od zawsze był w jej 

sercu. Dołoży zatem wszelkich starań, aby choć w ułamku wypełnić lukę po Panu 

Pośle Witko. Następnie podziękowała serdecznie za zaproszenie na dzisiejszą 

uroczystość ważną dla każdego mieszkańca Tomaszowa Maz. Serdecznie 

pogratulowała wygranej. Podkreśliła, iż mieszkańcy postanowili, że to Pan Witko 

będzie rządził ich małą ojczyzną. Mają wielkie oczekiwania, ale też wielką nadzieję, 

że Panu Witko się uda. Głęboko wierzą w to, że będzie widział każdego mieszkańca, 

każdego obywatela i że będzie Pan patrzył przez pryzmat własnej córki, gdyż  

to dla najmłodszych budowana jest przyszłość Tomaszowa, jego zasobność, miejsca 

pracy, kulturę. Złożyła życzenia, aby na drodze Pana Witko Prezydenta Miasta 

stawały zawsze osoby, które są chętne pomóc. W Tomaszowie Maz. nie ma wielkiej 

polityki, ale problemy, które należy rozwiązywać. Niech każdego dnia rano w oknie 

Pana Witko staje słońce, żeby każdego dnia się wszystko udało. Wówczas każdy  

z mieszkańców Tomaszowa Maz. będzie dumny, że mieszka w takim mieście. 

Złożyła także życzenia, żeby któregoś dnia znalazł się Tomaszowianin, który powie: 

„Straciłem nadzieję, że moja przyszłość jest w tym mieście, a teraz uwierzyłem  

i wróciłem”. 

 Pan Dariusz Klimczak Wicemarszałek Województwa Łódzkiego w imieniu 

własnym i samorządu Województwa Łódzkiego złożył serdeczne gratulacje na ręce 

nowo wybranego Prezydenta Miasta Pana Marcina Witko. Jednocześnie życzył 

powodzenia w swojej niełatwej pracy. Złożył również serdeczne podziękowania  

za wieloletnią współpracę z samorządem Województwa Łódzkiego ustępującemu 

Prezydentowi Miasta Panu Rafałowi Zagozdonowi. Pogratulował, że z wielką klasą 

przyjął werdykt wyborców. Wyraził również nadzieję, że z tą samą dobrą klasą  

Pan Marcin Witko Prezydent Miasta poprowadzi sprawy Tomaszowa 

Mazowieckiego i Tomaszowian. Tomaszów Mazowiecki to wymagające miasto 

mieszkańców, którzy mają bardzo duże oczekiwania, którzy czekają na działania 

zarówno władz miasta, władz powiatu, ale także władz województwa. Elementy 

programowe, o których wspomniał Pan Marcin Witko Prezydent Miasta, działania, 

które są do wykonania, wymagają porozumienia i jedności, nie patrzenia na barwy 

polityczne, ale na jak najszybszą ścieżkę doprowadzenia do ich realizacji. 
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Wicemarszałek Województwa Łódzkiego zadeklarował ze swojej strony taką 

współpracę i wyraził nadzieję, że wspomniana droga 713 biegnąca przez Tomaszów 

Mazowiecki, jak i poszczególne ulice w Tomaszowie, m.in. te na Ludwikowie 

zostaną jak najszybciej naprawione. 

 Pan Janusz Wojciechowski Poseł do Parlamentu Europejskiego na wstępie 

zauważył, iż jest to bardzo ważne wydarzenie dla Tomaszowa Mazowieckiego, gdzie 

funkcję Prezydenta Miasta obejmuje polityk bardzo młody, ale już bardzo 

doświadczony; Tomaszowianin z krwi i kości, doskonale znający mieszkańców, 

miasto, znający problemy miasta, polityk zahartowany i doświadczony w pracy 

samorządowej, w Radzie Powiatu Tomaszowskiego, Radzie Miejskiej, doświadczony 

parlamentarzysta. Przyznał, iż stratą jest, że Marcin Witko przestaje pełnić mandat 

poselski. Nadmienił, iż wyzwania w Tomaszowie Mazowieckim są tak wielkie, że 

potrzeba takiego właśnie polityka, jakim jest Marcin Witko. Pan Poseł do Parlamentu 

Europejskiego wyraził zadowolenie, że Prezydent Witko tuż po złożeniu ślubowania 

tak mocno podkreślił sprawy wrażliwości społecznej, słuchania ludzi, wczuwania się 

w ludzkie sprawy. Przyznał, że odpowiedzialna prezydentura tego wymaga. 

Podkreślił, iż prezydentura to nie tyle władza, co przede wszystkim 

odpowiedzialność i wrażliwość społeczna. Mówca oznajmił, że zna Pana Witko 

długo i może zaręczyć, że to będzie prezydentura wrażliwości społecznej, bardzo 

potrzebnej miastu i jego mieszkańcom. Zauważył, iż funkcję Prezydenta Miasta 

obejmuje polityk Prawa i Sprawiedliwości, ale będzie on Prezydentem wszystkim 

Tomaszowian. Mówca wyraził przekonanie, że będzie to prezydentura prawa  

i sprawiedliwa. Następnie Pan Poseł przywołał słowa wiersza Tuwima i piosenki 

Ewy Demarczyk „A może byśmy tak najmilszy wpadli na dzień do Tomaszowa”. 

Oznajmił, iż chciałby, aby po kadencji, którą Pan Marcin Witko rozpoczyna, dzięki 

Jego pracy, znakomitych radnych oraz otoczenia Prezydenta, a także dzięki pomocy 

władz krajowych, wojewódzkich, każdy mógł powiedzieć: „A może byśmy  

tak najmilsi wpadli na dzień do Tomaszowa, bo tam jest praca, rozwój, rozbudowa”. 

Mówca zadeklarował ponadto swoją pomoc na rzecz Tomaszowa Mazowieckiego. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi złożył życzenia, aby Bóg dopomagał 

Prezydentowi Witko w tym trudnym wyzwaniu. 
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 Pan Robert Telus Poseł na Sejm RP podkreślił, iż dzisiejsza uroczystość jest 

bardzo ważna dla całego Tomaszowa Mazowieckiego, ale także dla Pana Marcina 

Witko, który w dniu dzisiejszym rozpoczyna nową drogę. Nadmienił, że każda 

kampania wyborcza rozbudza pewne nadzieje. Wyraził przekonanie, że znając Pana 

Witko, w tej kadencji nadzieje i oczekiwania mieszkańców zostaną spełnione i Pan 

Witko będzie dobrym Prezydentem. Następnie mówca odwołał się do przemówienia 

Pana Witko, który odniósł się do najważniejszego czynnika, jakim jest czynnik 

ludzki, że miasto jest ważne, ale przede wszystkim człowiek, rodzina. W związku  

z tym na pamiątkę wręczył Panu Prezydentowi płytkę ceramiczną przedstawiającą 

Świętą Rodzinę ze Studziannej. Złożył życzenia, aby ta Święta Rodzina wspierała 

Pana Prezydenta i prowadziła Go, była dla Niego wzorem i aby zawsze pamiętał, że 

czynnik ludzki, rodzina jest najważniejsza. 

 Pan Mirosław Kukliński Starosta Tomaszowski w imieniu swoim oraz Pana 

Piotra Majchrowskiego Przewodniczącego Rady Powiatu Tomaszowskiego 

zadeklarował swoją pomoc, wsparcie we współpracy z miastem. Złożył życzenia, 

aby w Imię Boże starano się zmieniać miasto oraz powiat. 

 Pan Piotr Majchrowski Przewodniczący Rady Powiatu Tomaszowskiego 

złożył życzenia, aby Panu Prezydentowi Witko udało się zrealizować wszystkie 

założenia i cele, które przed sobą postawił. 

 Pan Marcin Witko Prezydent Miasta złożył serdeczne podziękowania  

za wszystkie życzenia zarówno wypowiedziane jak i niewypowiedziane. 

Jednocześnie wyraził słowa przeprosin za pominięcie w powitaniu Pani Barbary 

Klatki Dyrektor Centralnego Ośrodka Sportu w Spale. Zadeklarował chęć 

współpracy z panią Dyrektor. Przypomniał, że pierwsze kroki w samorządzie 

powiatowym stawiał właśnie z nią. Podziękował również za obecność na dzisiejszej 

uroczystości Czcigodnym Księżom, których nie wymienił w poprzednim 

wystąpieniu. 

 

 W dalszej części obrad sesji nastąpiły liczne gratulacje i życzenia dla Pana 

Marcina Witko Prezydenta Miasta Tomaszowa Mazowieckiego od osób 

zgromadzonych na uroczystości. 
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 Dotyczy punktu 3. 

   Zamknięcie obrad III sesji Rady Miejskiej.  

 

Pan Krzysztof Kuchta Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż 

kolejna sesja została zwołana na dzień 15 grudnia 2014 roku o godzinie 14.00 celem 

wyboru składów komisji Rady Miejskiej.  Ponadto sesja merytoryczna zaplanowana 

została na dzień 29 grudnia 2014 roku.  

Wobec zrealizowania porządku obrad sesji Rady Miejskiej Pan Krzysztof 

Kuchta Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej  

w kadencji na lata 2014 – 2018.  

 

Obrady sesji zakończono o godzinie 18.00. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała:      Przewodniczył: 

 

Edyta Wieteska       Krzysztof Kuchta  
Inspektor BRM                Przewodniczący Rady Miejskiej   
             Tomaszowa Mazowieckiego   
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